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Forslag til vedtak 
Kontrollutvalget tar redegjørelsen til orientering.  
 
Vedlegg 
Rapport fra forvaltningsrevisjon - Malvik kommunes helsetun 
 
Saksopplysninger 
Kontrollutvalget behandlet rapport fra forvaltningsrevisjon av Malvik kommunes helsetun i 
møte 12.05.22 (sak 13/22).  
 
I forvaltningsrevisjonen konkluderte revisjonen med at helsetunene i kommunen relativt sett 
har høyt sykefravær. Når det gjelder medisinhåndtering ble disse hovedsakelig oppbevart 
forsvarlig på medisinrom og i medisintraller. Samtidig påpekte revisjonen noen avvik, blant 
annet ble det vist til tilfeller der det manglet dobbeltkontroll ved uttak av A-preparater, og at 
håndtering av restlager av medisiner ikke var i henhold til faglige anbefalinger. 
 
Revisjonen hadde følgende anbefalinger om medisinhåndtering ved helsetunene:  

• Sørge for at medisiner alltid er innelåst. 
• Sikre at medisin gis til riktig tid, og at eventuelle avvik dokumenteres. 
• Sørge for forsvarlig praksis ved lån av beboeres medisiner. 
• Sørge for å kassere medisiner som farlig avfall. 
• Sørge for at praksis med restlager følger faglige anbefalinger. 

  
Utvalget fattet følgende vedtak i saken:  
Kontrollutvalget slutter seg til revisor anbefalinger, og oversender rapporten til 
kommunestyret med følgende forslag til vedtak:  

1. Kommunestyret tar rapport fra forvaltningsrevisjon av helsetunene i Malvik kommune 
til orientering.  

2. Kommunestyret ber kommunedirektøren følge opp revisors anbefalinger.  
3. Kommunestyret ber kommunedirektøren rapportere til kontrollutvalget om status for 

oppfølging av vedtaket innen utgangen av 2022.  
  
Utvalget ønsker en orientering om kommunens kapasitet og kompetanse på 
helsetunene  innen fagområder som fysioterapi, kokk, aktivitør og lignende. 
  
I dagens utvalgsmøte orienterer kommunedirektøren om hvordan de har jobbet med å følge 
opp rapportens anbefalinger.  
  
  
  
 
 


